
Valgoplæg Conni Smith

Jeg hedder Conni Smith og vil gerne genopstille til hovedbestyrelsen og 
regionsbestyrelsen.

Jeg er på Klinisk Biokemisk afsnit i Herning og er vagtgående .

Jeg vil gerne være med til at arbejde for at synliggøre bioanalytikerne både i regionerne og
i kommunerne fremover . Med de fremtidige ”udelagte” patienter, er det vigtigt at få set på 
evt. fremtidige jobs og kompetencer for bioanalytikere. 

I forhold til at sikre bioanalytikerne gode arbejdsforhold  i en presset tid med besparelser, 
er det vigtigt med et godt arbejdsmiljø og en fagforening, der arbejder for dette. Det er 
vigtigt at have en TR på så mange arbejdspladser som muligt for at sikre det gode 
samarbejde mellem ledelse og medarbejder gennem lokale Med-udvalg.
 
Derudover er der stadig opgaverne med tilbageløbsmidlerne, der har svært ved at finde 
vej til bioanalytikerne.

Det vil jeg gerne være med til arbejde for fremover.


